

**Konformitätserklärung für REACH-Richtlinie/
Certificate of Conformity with REACH directive**

Material: Dexnyl® PEEK-SF_1

Stand / Update: Oktober 2019 / October 2019

Aussteller der Konformitätserklärung / Issuer of the Declaration of compliance

**BIEGLO GmbH
Bahrenfelder Straße 242
22765 Hamburg
Deutschland**

REACH - EU-Verordnung EG 1907/2006: Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung von Chemikalien)/ REACH - EU regulation EU 1907/2006: Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals

Wir bestätigen hiermit, dass unser Produkt **Dexnyl® PEEK-SF_1**, keine Chemikalien der SVHC-Liste enthält, gemäß Verordnung (EU 1907/2006, in der geänderten Fassung). Dies gilt nicht für Konzentrationen unterhalb der 0,1%-Grenze.

*We hereby confirm, that our product **Dexnyl® PEEK-SF_1** does not contain any chemicals of the SVHC list according to REACH regulation (EU 1907/2006, as amended). This does not apply for concentrations below the 0,1% limit.*

Die Daten stammen vom Hersteller der Halbzeuge und fertigen Artikel und sind nach unserem besten Wissen und Gewissen auf dem neuesten Stand. BIEGLO übernimmt keine Verantwortung oder Haftung.

The data is as supplied from the manufacturer of the semi-finished and finished articles and is up to date to our best knowledge. BIEGLO does not assume any responsibility or liability.